
Verksamhetsfrågor
Hur har kontinuiteten på vårdcentralen utvecklats senaste 1,5 året? (Mäts 0-1)

Hur stor andel av patienter med kranskärlssjukdom behandlas med statin?

För hur stor andel av patienterna med kronisk sjukdom och tobaksbruk har vi 
erbjudit åtgärd? Hur många av dem har slutat att röka?

Finns det några könsskillnader i prevalensen för KOL-patienter?

Är vi bra på att följa upp våra hjärtsviktspatienter med återbesök?

Hur förhåller vi oss till Stramas riktlinjer för antibiotikaförskrivning vid pneumoni?



Är vi bra på att ställa etiologisk diagnos vid bensår?

Har vi missat att behandla några patienter med förmaksflimmer som borde ha 
antikoagulantia?

Är det en lagom andel patienter som behandlas med antidepressiva läkemedel vid 
ångest eller depression?

Finns det några patienter med demens som har psykofarmakologiska läkemedel?

Hur stor andel av våra patienter som haft TIA eller ischemisk stroke behandlas med 
statin?

Verksamhetsfrågor, fortsättning


